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 Voorwoord 

Mist, Paddenstoelen, kalebassen, pompoenen, gekleurde bladeren 

aan bomen, kastanjes, eikels, overvliegende ganzen…… onmiskenbaar 

tekenen van de herfst. We zijn stilletjes aan een ander seizoen 

ingegleden. Als de scholen eenmaal weer een herstart hebben 

gemaakt dan gaat automatisch het leven weer een beetje terug naar 

normaal. Het wordt al steeds vroeger donker en regen en wind krijgen 

meer en meer grip. Het is allemaal weer even wennen. Met het einde 

van de zomertijd in zicht, maken wij ons definitief op voor de donkere 

dagen welke we tegemoet gaan. Dit heeft ook weer zijn charme. Er 

liggen weer fijne en gezellige maanden in het verschiet. Gezellig 

kaarsen aan en misschien ook wel een haardvuurtje. Misschien is ons 

nog een mooie nazomer gegund. 

 

Graag de nieuwe kopij inleveren voor 7 januari 2023  

 
– Thema: IJskoud! 

Kopijdata 2022-2023 

                                  Nr. 5  06-05-2023 Waar is het feestje?  
Nr. 4 04-03-2023 Groeikracht  Nr. 6  24-06-2023 Zomerhitte!  
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Burgerlijke stand 

 
Geboren 

12 september 2022 Gezanne Lauren Elzenaar Scheenebospad 5

   dochter van Sander en Celine Elzenaar 

 

05 oktober 2022 Pim van Lier   Westerse kamp 6 

   Zoon van Roy van Lier en Zinzi de Nekker 

    

12 oktober 2022 Evan Hakman   Hoofdweg 118 

   zoon van Ilona Hakman 

    

25 oktober 2022 Mara de Vries   Hesselinghstraat 10 E  

dochter van Manon en Rudie de Vries 

   zusje van Evan en Daan 

      

Overleden 

06 oktober 2022 Piet Regtop   Scheenebospad 12 

 

 

Nieuwe bewoners / Inwoners met een nieuw adres 

Edzo en Hillie Sierdsma    Stellingenweg 38 

en hun dochter Thirza 

 

Klaas en Alie Kraan      Hoofdweg 108 A 

 

Frank en Danielle Spin     Hoofdweg 98 

en hun kinderen Benjamin en Leonard 

         

Bovenstaande informatie is niet ontleend aan gegevens van de gemeente maar verkregen uit 

persoonlijke informatie. Excuses voor eventuele onvolkomenheden. 

 

 

  



  

Op donderdag 6 oktober is ons oud-redactielid Piet Regtop overleden. Piet woonde 

al 32 jaar in ‘het Scheenebos’ van Oldeholtpade samen met Lutina van Zanden. Na 

zijn pensioengerechtigde leeftijd kwam Piet al snel in de redactie van de dorpskant. 

Met zijn brede belangstelling en zijn schrijverstalent was hij een ware aanvulling voor 

de redactie. Hij verzorgde meestal het voorwoord en in elke dorpskrant stond een 

column van zijn hand. Iets wat Piet op het lijf was geschreven. 

 

Piet was een bereisd man. Hij woonde in Australië op het eiland Tasmanië en Zuid-

Afrika en reisde daarna nog vaak voor zijn werk of privé de hele wereld over. Ook 

haalde hij zijn kennis uit boeken en praatte hier graag over. Zo werden wij ook weer 

wat wijzer. Dat onze vergaderingen soms wat langer duurden dan noodzakelijk, is 

toch wel de charme van het vrijwilligerswerk. 

 

Hij had schijnbaar ook een ijzeren geheugen, want hij wist over van alles wat te 

vertellen. Thuis zeiden we gekscherend; ‘Piet weet alles’. De kennisoverdracht was ook 

wederkerig, want Piet wist nog niet zoveel van Oldeholtpade. Dat veranderde al snel 

toen Piet vaak op pad ging met mij om samen een interview te verzorgen. Dan was 

het steevast: ‘Waar en naar wie gaan we nu weer toe’. Eenmaal binnen had Piet altijd 

veel belangstelling voor de geïnterviewden. Vooral als de gasten ook dezelfde 

hobby’s als hem hadden, zoals muziek of techniek. Als ze dan ook nog een oldtimer 

auto of brommer in de schuur hadden staan, dan moest dit natuurlijk ook altijd 

bewonderd worden. Zo was een dagdeel altijd snel gevuld. Op de terugreis was het 

steevast; ‘wat is Oldeholtpade toch een mooi dorp en ook zoveel actieve 

verenigingen’. Later stopte Piet met zijn redactiewerk en rolde daarna in het bestuur 

van de dorpsquiz. Tot grote spijt van de buurt want hoe moesten wij nu, zonder de 

kennis van Piet, de dorpsquiz oplossen? 

 

Ook stond hij de laatste jaren met veel plezier, o.a. samen met vrienden Dick en Ria 

Haasdijk, achter de bar tijdens de dorpsfeesten of samen met hen aan de andere 

kant van de bar tijdens de Rocknight. 

 

Wij, maar vooral Lutina, zullen Piet nog vaak missen en wensen Lutina veel sterkte 

met zijn verlies. 

T. W. 

 

 

 

 

 

 

 

In Memoriam Piet Regtop 
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                                             Buurtproat 

Verhalen uit het mooiste dorp van Friesland 

Bos en Buitengebied 
Buurtfeest! 

Zondagmiddag- en avond 9 oktober kwam de buurt van ‘Bos- en Buiten’ bijeen bij de 

‘Rustende Jager’. Door de Coronaperikelen van de afgelopen jaren was het twee jaar 

geleden dat het buurtfeest georganiseerd kon worden; het was fijn om nu als buurt 

weer bij elkaar te kunnen zijn en elkaar weer eens te spreken onder het genot van 

een hapje en een drankje.  Het feit dat er ruim 40 buurtgenoten aanwezig waren gaf 

aan dat er wel weer behoefte was aan een gezellig ‘samenzijn’. Na de koffie en thee 

was er door de ‘dames van de organisatie’ (Karin, Roelie en Gerlinda) een 

Mysteryguest geregeld. Buurtgenoten Henk en Mien Bos keken verrast op toen dat 

hun dochter Anita Exterkate-Bos bleek te zijn; zij kwam vertellen over haar nieuwe 

boek ‘Oldeholtpade in vroegere tijden verteld door inwoners van nu’. Een aantal goed 

gekozen fragmenten uit dit boek, voorgelezen door Anita, zorgde voor herkenning, 

verwondering en een lach. De nieuwsgierigheid naar de andere verhalen in dit boek 

is zeker gewekt ( Het boek is te bestellen - Zie verderop in dit krantje de bijdrage van 

Anita)! Ook werd er door de dames van de organisatie een fotoquiz georganiseerd; 

iedere aanwezig werd gevraagd om vooraf aan deze middag een kinderfoto op te 

sturen naar Karin. Er werd een mooie fotoslinger van gemaakt en een ieder kon raden 

‘wie wie’ was. Nog helemaal niet gemakkelijk! Voor de buurtgenoten met de meeste 

juiste antwoorden was er een klein prijsje. Na al deze activiteiten was er nog een 

heerlijk warm- en koud buffet. Het was een geslaagd buurtfeest en we hopen dat we 

dit volgend jaar weer kunnen organiseren! 

 

6 



 

  

7 

Hamersweg Maria – maria@bouwbedrijfkemper.nl 

*Er is al eens eerder gemeld dat Ruben Zwanenburg een presentatie deed op 

radio Centraal waar hij thans de techniek op zondagmiddag doet. Onlangs was 

er weer een unieke kans voor hem. Op de Gemeentelijke vrijwilligers dag mocht hij 

de geluidspresentatie verzorgen. Mooie gebeurtenissen voor de jonge scholier 

om zijn keuze voor een vervolgopleiding te kunnen bepalen. 

 

*Op vrijdag 28 oktober, aan het eind van de middag, zijn 2 heren met 

meetinstrumenten en in oranje hesjes gespot langs de Hamersweg. Vervolgens 

heb ik de buurtapp geraadpleegd voor meer info. Gelukkig was er een 

aanwonende die kon vertellen dat het ging om in het kaart brengen van 

bodemhoogtes. Dit is een reguliere meting wat om de 2 à 3 jaar plaatsvindt. 

 

* Voor een korte presentatie van de nieuw geplaatste voedselkast(en) hebben 

Jeanette, Liekele en Chris mogen acteren wat op de Facebook pagina van  

Ter Holten is te zien. 

 

*Na de bedrijfsbeëindiging van Bouwbedrijf Kemper  

zijn Wim en Maria vrijwel dagelijks nog bezig om het  

nodige goed af te handelen en op te ruimen. 

Zodoende is besloten om 2 verkoopdagen te houden  

op 24 en 25 november as. Het betreft o.a.  

gereedschap uit de bedrijfsbussen, aanwezige  

voorraden van hout, hang- en sluitwerk en divers  

bevestigingsmateriaal.                  

 

 

 

 

 

 

 

Samen 180! 

Buurtgenoten Dinnie en Anna Hoekstra hadden wat 

bijzonders te vieren. Dinnie werd 13 oktober 90 jaar 

oud en Anna werd 21 oktober 90 jaar. Wat een 

prachtige leeftijd en wat mooi als je dat samen kunt 

vieren! Er werd een feestje georganiseerd bij de 

Rustende Jager. De buren van ‘Bos- en buiten’ willen 

jullie nog feliciteren met dit heugelijke feit en we 

wensen jullie nog vele goede jaren samen toe! 

 

 

 

 

 

 

 

file:///C:/Users/Eigenaar/Documents/dorpskrant%20holenpathe/jaargang%2026/alles%2026-2%20holenpathe/maria@bouwbedrijfkemper.nl
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buurtnieuwbouwwest@gmail.com 

 
26 september is Barry Oostra van de G.F. Vosstraat.  

50 jaar geworden. 

De speeltuin aan de Grote Kamp wordt altijd goed  

bezocht door kinderen van alle leeftijden. Ook de kinderen  

van de basisschool maken er onder schooltijd wel gebruik 

van als ze les krijgen van meester Frits Schnoor. Super!  

Maar nu zagen de buren aan de overkant wel wat bijzonders.  

Op initiatief van Gerdien Pol kwamen kleinere hondjes bij  

elkaar in de pannakooi. Ze konden onder toezicht oog van  

hun baasjes een tijdje naar hartenlust spelen met elkaar.  

Wat leuk zeg en vast voor herhaling vatbaar!  
 

Aan de Westerse Kamp is een baby geboren! Roy en Zinzi hebben op 5 oktober 

een zoontje gekregen en zijn naam is Pim! Van harte Gefeliciteerd en veel geluk 

met zijn drieën.  
 

Meer goed nieuws aan de Westerse Kamp. Gelukkig gaat het met Sverre weer 

wat beter. Hij was een periode afhankelijk van een rolstoel. Regelmatig wordt 

aan buurtgenoten van Sverre belangstellend gevraagd hoe het met hem gaat, 

vandaar dat we zijn ouders hebben gevraagd hoe het nu gaat. Fraukje vertelt 

dat ze heel blij zijn met de goede voortuitgang van Sverre. Sverre werd begin 

februari ziek door Corona. Hij werd hierna steeds zieker, zodanig dat hij niet 

meer zelfstandig kon lopen. Sverre was vanaf zijn bovenbenen verlamd en had 

geen energie. Na een revalidatietraject van 8 weken konden Peter en Fraukje 

hem op vrijdag 16 september thuis weer verwelkomen en zonder hulpmiddelen. 

Het gaat nu steeds beter met Sverre en hij gaat nu zelfs af en toe voetballen in 

de pannakooi en hij fietst door de buurt. Wat ontzettend fijn Sverre dat het nu 

veel beter met je gaat!! We hopen dat je gauw weer helemaal hersteld bent.  
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Marianne – marboonstra@gmail.com 
Femke – femkevanhoogwaarden@gmail.com 

Wendy – wendynijholt@home.nl 

 

De Kampen 

Nieuwbouw West 

mailto:buurtnieuwbouwwest@gmail.com
mailto:marboonstra@gmail.com
mailto:femkevanhoogwaarden@gmail.com
mailto:wendynijholt@home.nl
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Verenigingsnieuws 

Berichten vanuit de Olpae clubs  
The Flying Stars 

Nao 75 jaor is et locht is veur the Flying Stars uutgaon. 

Zaoterdag 22 oktober weren de 2 laeste veurstellings in et Buurthuus in 

Noordwoolde. Iene op de middag en iene op de aovend. En disse keer, krek as veurig 

jaor, toen de corona roet in et eten gooide] gong et bi’jna mis. 

Peter lag mit perblemen in et ziekenhuus en zien bruur Alberto had flink corona. 

Peter zien lieties en schetsies moesten vervongen wodden en netuurlik moesten we 

nog een vervanger hebben die veur et geluud kon zorgen. Et was een hiele puzzel , 

mar et is lokt. Gerard Agricola was eerder bi’j de Stars west en kon mit zien eigen 

apperetuur de boel wel redden. En et gong meraokels!! Et weren prachtige 

optredens,mit een emotioneel tintien. Mar, an alles komt een ende. Helaas, gien 

opvolgers. We hebben mooie jaoren had, een boel wille en kun terogge kieken op een 

hiele leuke tied. Jammer, mar we hebben d’r allemaole vrede mit. 

Tot kiek es, Femmie. 

Olpae Kwist 

Nadat de afgelopen twee jaar Olpae Kwist helaas niet door kon gaan, gaan we op  

4 februari 2023 voor de vijfde keer quizen! Zijn jullie er ook bij en winnen jullie de 

vijfde editie van Olpae Kwist?  

 

Op 18 februari 2023 maken we bekend wie zich het beste quizteam van Olpae mag 

noemen. 

 

Wil je ook mee doen zorg dan voor een team en geef je vanaf 1 januari 2023 om 

0.00 uur op via olpaekwist@hotmail.com 

 

Hopelijk tot dan! 

mailto:olpaekwist@hotmail.com
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S.C.O. 

                                                   De korfballers duiken de zaal in 

‘Schijn een lichtje op mij’ zal zeker vaak gevraagd zijn door de griezels in het bos 

tijdens de MTB Halloween tocht op 29 oktober en anders wel door het 

degradatiespook dat evenals vorig seizoen onze hoofdmacht op het veld achtervolgt. 

Met inmiddels twee overwinningen op het nog puntloze Nic Groningen en koploper 

Dalto staat men gedeeld voorlaatste in deze zware Hoofdklassepoule met tal van 

(potentiële) Korfbal League teams als Dalto, Groen Geel, Wageningen en AW/DTV. 

Er zal dus na de zaal nogal wat moeten gebeuren om zich omhoog te kunnen werken. 
 

Uiteindelijk leverde deze najaarscompetitie SCO drie kampioenen op in de vorm van 

SCO Midweek 1, E1 en E4, terwijl andere jeugdteams als A2, D2 en F1 helaas een 

moeizame start beleefden door een veel te sterke poule-indeling. Hopelijk houdt de 

bond hier rekening mee met de indeling voor de zaal, want na een aantal kansloze 

nederlagen snakt elke sporter naar een succesje. Dat hoeft nog niet eens een 

kampioenschap te zijn maar wel een wedstrijd, waarin je mee scoort. Zeker bij jeugd. 
 

In de zaal zal ons vlaggenschip een klasse lager acteren maar ook dan ligt een 

kampioenschap niet zomaar op hen te wachten gezien de vele noordelijke 

interessante derby’s en de huidige smalle selectie. Bovendien zet SCO met de op het 

oude nest teruggekeerde Kim van Dalen, Marloes, Pascal en Melvin Frieswijk sowieso 

de komende tegenstanders op scherp. Hopelijk weten vele belangstellenden vanaf  

26 november de weg naar de Steense te vinden. 
 

Op 29 oktober was dat ook het geval bij de MTB Halloween tocht die na een 

onderbreking van enkele jaren nu weer op het programma staat. Een bijzonder 

evenement voor jong en oud, organisatie, deelnemer of spokende vrijwilliger. 

Bovendien brengt deze activiteit de kantinecommissie altijd een extra cent in het 

laatje. Altijd welkom, temeer nu de belangstelling binnen de vereniging om als 

parkeerregelaar te fungeren voor Traffic Support bij grote evenementen zoals 

onlangs de marathon van Amsterdam tanende is. 
 

Vermeldenswaard is zeker ook de uitverkiezing en het aantreden van twee 

jeugdtalenten uit SCO C1 t.w. Daan Hogenkamp en Maud van der Lende tijdens de 

Pre-Challenge voor regionale talententeams in de herfstvakantie in Nieuwehorne. 

Duidelijk een bewijs dat de vereniging mede door een aantal goed presterende 

jeugdteams in het wedstrijdkorfbal kwalitatief en kwantitatief in de lift zit. Verder 

staat er in de komende tijd een Oud ijzer Drive-in, de J.A.V., een sponsoravond over 

Cybercriminaliteit en de Kerstinstuif op 18 december in de planning. 
 

Nieuwsgierig naar het reilen en zeilen bij de blauwhemden? Volg ons dan via onze 

website www.kvSCO.nl, Facebook of Instagram. 
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Gemeente Ter Holten 

 Vanuit de Pastorie……. 

De novembermaand is een maand waarin men gedenkt, vanuit de Rooms Katholieke 

traditie Allerzielen, Allerheiligen, in het begin van de maand, in de Protestantse 

traditie is de gedachtenis van de Oudejaarsavond verschoven naar de laatste 

zondag van het kerkelijk jaar. Dit jaar is dat op 20 november want op zondag 27 

november begint het Nieuwe Kerkelijk jaar, op de eerste zondag van advent. Het sluit 

aan bij het thema van deze maand; want wij schijnen in de kerk nog één keer een 

licht op hen die ons zijn ontvallen.  Wij zien dit kerkelijk gebruik terug op vele plaatsen 

in onze maatschappij en ook hebben niet kerkelijke instanties dit gebruik 

overgenomen en zien we dit bij stille tochten of bij andere herdenkingen; momenten 

van stilte waarbij mensen uitgenodigd worden om een kaarsje aan te steken.  

 

Je hebt geen woorden meer maar je kunt wel iets doen, een kaarsje aansteken wat 

symbool staat voor gedenken. Wij zien vaker dat religieuze gebruiken overgenomen 

worden en een normaal verschijnsel worden in het dagelijks patroon van mensen 

zonder dat men eigenlijk de echte betekenis van bepaalde gebruiken nog weet. Een 

prachtig voorbeeld daarvan is Yoga. Vele mensen beoefenen Yoga maar realiseren 

zich niet dat het een diepreligieus en spiritueel gebruik is en dat de oorspronkelijke 

bedoeling toch wat anders is dan wat mensen in deze tijd verwachten van bepaalde 

yogaoefeningen. 
 

Wat mensen altijd al bezig heeft gehouden is het wisselen van de jaargetijden en 

daar vierde men bepaalde feesten bij. In november krijgt de duisternis steeds meer 

grip op ons bestaan, het is langer donker en daar waren de mensen bang voor. Ze 

vroegen zich af of het wel weer licht zou worden en daarom zagen we in lang 

vervlogen tijden in deze maanden vieringen waarbij het licht centraal staat, zeker als 

je aan Kerst denkt dan valt dat in dezelfde periode als het heidense 

zonnewendefeest.  

 

Na 21 december worden de dagen weer langer en wint het licht weer van de duisternis 

en dat was belangrijk want dan kon men weer zaaien, dan kon er weer wat groeien 

en bloeien, kon men oogsten en was er weer wat te eten. 

Dus het thema van deze Holenpathe heeft eigenlijk hele diepe oude wortels. De zon 

wint aan kracht en ook wij worden weer steeds afhankelijker van het aloude licht van 

de zon. De fossiele brandstoffen waren al een product van groeien, bloeien en weer 

afsterven, waarbij het licht van de zon van het grootste belang was maar ook de 

nieuwe brandstof d.m.v. zonnepanelen confronteert ons weer met onze 

afhankelijkheid van de zon. 

 

  



  
Schijn een lichtje op mij als thema is nog erg gericht op de persoon zelf die dat 

uitspreekt, ik denk dat het belangrijk is dat we misschien juist in deze tijd leren dat we 

zouden moeten zeggen: “Schijn een lichtje op ons”. Juist in deze tijd waarin het niet 

alleen letterlijk donkerder wordt merken we ook dat het figuurlijk donkerder wordt; 

dreiging van oorlog, geweld en agressie van de grote stad tot aan de dorpen, zorg om 

de betaalbaarheid van voedsel en brandstof, de enorme inflatie, het klimaat en de 

stikstof, in de duisternis van die zorgen mag men wel eens een lichtje op ons schijnen, 

juist met betrekking tot die zorgen brandt er iedere zondag een grote kaars in de kerk, 

bedoeld als een Licht voor ons allemaal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

VocaLinde 

In de media wordt veel gesproken over mensen die in de financiële moeilijkheden 

terecht komen en hierdoor niet eens meer eten kunnen kopen. Dit is een probleem op 

vele plaatsen en vanuit de diaconie van de kerk willen we proberen een aanzet te 

geven om hier voor onze dorpen iets aan te doen. Bij de kerken is een grote kast 

geplaatst waarin mensen levensmiddelen kunnen zetten en levensmiddelen vandaan 

kunnen halen wanneer ze dat nodig hebben. Dit is bedoeld voor alle dorpsbewoners 

van onze dorpen. Vanuit de kerk zullen we hier regelmatig actie in voeren en er iets 

inzetten maar we hopen dat de betrokkenheid vanuit de dorpen ook groot is en we 

zo op deze manier elkaar kunnen helpen in deze problematiek.  
 

We proberen de kasten te plaatsen in het weekend van 30 oktober en bevelen deze 

actie van harte bij u aan. We zoeken nog een kast voor Oldeholtwolde, zodat we ook 

daar deze actie op touw kunnen zetten. 

 

Kerstconcert VocaLinde na 2 jaar weer mogelijk. 

Hoe toepasselijk is het motto van ‘schijn een lichtje op mij’ in deze donkere dagen 

voor kerst en wat is het fijn dat op vrijdagavond 16 december a.s., na een 

onderbreking van 2 jaar, weer een kerstconcert gaat worden gegeven door ons 

plaatselijke koor VocaLinde. Was in de afgelopen 2 jaar Corona de spelbreker, dit 

jaar kan de traditie weer worden opgepakt en zal er, hopelijk in een volle kerk van 

Oldeholtpade, een afwisselend concert door het koor worden neergezet. Het koor 

kiest daarbij voor afwisseling van specifieke kerstliedjes en hedendaagse bekende 

muziek die ook in deze tijd van het jaar past. Daarnaast zal er ook gelegenheid zijn 

om traditionele kerstnummers in samenzang te zingen waardoor er een 

samenwerking ontstaat tussen het koor en het publiek. Nog steeds onder de 

enthousiaste leiding van dirigente Hinke Jelsma is het koor na de zomerstop bezig 

gegaan met het opbouwen van het repertoire door elke dinsdagavond te oefenen in 

de grote zaal van de Rustende Jager. U bent van harte welkom om het resultaat 

daarvan mee te beleven op vrijdag 16 december a.s. in de Stephanuskerk te 

Oldeholtpade. Aanvang van het concert 20.00 uur. Entree 10 euro met in de pauze 

gratis koffie of thee. 

 

 

Voedselkast Oldeholtpade en Nijeholtpade 
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Camping Perikelen 

Het campingseizoen is weer ten einde. Vanaf begin april (we waren officieel vanwege 

werkzaamheden nog niet eens open) meldden de eerste gasten zich al. 

En vanaf de Pasen kwamen met regelmaat steeds gasten naar onze mooie camping. 

Zo konden eindelijk na twee jaar Corona, de dorpsfeesten weer doorgaan, 

en kon Citroënclub hun Lindetreffen weer op het evenemententerrein houden. 

Ook de Fietsvierdaagse ging weer van start en was het gezellig druk op de camping. 

Al met al kunnen we terugkijken op een geweldig seizoen. 

Ook dit jaar is er weer veel werk verzet door onze groengroep. Zo staat er een 

prachtige nieuwe blokhut, grotendeels het werk van deze ploeg mannen. Verder 

knapt de groenploeg wekelijks allerlei klussen op, zo wordt er gesnoeid, getimmerd 

en het gras op de camping moet gemaaid worden. Kortom… er is altijd wel wat te 

doen! Bedankt mannen! 
 

Verder staat er aan het begin van het evenemententerrein nog steeds het bordje: 

LOS LOPENDE HONDEN NIET TOEGESTAAN, maar dagelijks zien we daar mensen 

lopend en met de fiets met één en soms twee honden loslopend naast de fiets het 

terrein op gaan, om hun hond daar vervolgens hun behoefte te laten doen! 

O zeker... er zijn ook hondenbezitters die de hondenstront keurig op ruimen en dit 

waarderen wij zeker. Ook zijn er die de stront wel in een zakje doen, maar dan 

vervolgens dit zakje op een paaltje leggen?? Er zijn in het dorp enkele hondenpoep 

bakken geplaatst en het is toch een kleine moeite om de zakjes hierin te gooien of 

even mee te nemen naar huis? We hebben als Plaatselijk Belang een verzoek bij de 

gemeente ingediend om nog enkele hondenpoep bakken te plaatsen. Helaas hebben 

we hier nog geen reactie op gekregen. 

Maar…kunnen we er met zijn allen nu niet voor zorgen dat het evenemententerrein 

en het pad naar de camping toe poepvrij wordt en blijft? 
 

Oproep 

Dit seizoen hebben Zwaantje Dijkstra en ondergetekende grotendeels alleen de 

camping gedraaid. Als er zich geen bijzonderheden voordoen is dit best te doen. 

Maar als er een van de twee om welke reden dan ook een tijdje op non-actief komt 

te staan is het voor één persoon best wel een hele klus. 

Gelukkig mochten we dit jaar, omdat de camping enkele weken alleen door Zwaantje 

werd gedraaid, een beroep op Suzan de Bue doen, om te helpen met de schoonmaak 

van de units. Daarvoor nogmaals onze hartelijke dank. 

En aan het begin van het seizoen heeft iemand zich al aangemeld om te helpen maar 

kon helaas door omstandigheden dit jaar nog niet meedraaien. 

Daarom willen we een oproep doen: Wie wil ons ook komen helpen op de 

camping? Al zou het alleen maar voor het schoonmaken van de units zijn als het 

druk is. Meer weten? Bel dan even met Femmie Raggers 0561-688654 

 

Plaatselijk Belang 
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Vanaf maart 2022 vangen we in ons dorp Oekraïners op en het is goed u daar eens 

over te informeren omdat we merken dat er vragen leven. Vanaf het begin hebben de 

initiatiefnemers van deze opvang contact onderhouden met de gemeente. Er is een 

soort van gedoogvergunning voor het Anlopien, wat normaal gesproken natuurlijk niet 

voor huisvesting is bedoeld. Het gebouw is door vrijwilligers zodanig verbouwd dat het 

dienst kan doen als woonruimte en gemeenschapsruimte voor meerdere mensen, 

daarvoor is ook de keuken aangepast. In het Anlopien zelf zijn toiletten en er wordt 

gebruik gemaakt van een douche van de camping. Het Anlopien is en blijft een tijdelijke 

voorziening en dat betekent dat het na verloop van tijd weer vrij komt omdat de 

mensen die we opvangen weer naar huis kunnen of elders een plekje kunnen vinden. 

In het Anlopien verblijft een gezin met drie kinderen, die hier ook op school zitten. 

Sommige mensen vragen zich af hoe het kan dat de vader meegekomen is. Ouders met 

meer dan twee kinderen mogen Oekraïne met elkaar verlaten. Ben je een gezin met 

twee kinderen, dan moet de vader achterblijven in de Oekraïne om daar het land te 

dienen. In een caravan bij het Anlopien verblijft een moeder met haar kind; haar man 

verblijft nog in de Oekraïne. Ook verblijft er nog een jonge vrouw alleen wiens ouders 

en broers nog in de Oekraïne zijn. Er zijn ook twee personen weer teruggegaan naar 

de Oekraïne omdat er familieleden van het opgeroepen waren om toe te treden in het 

leger en zij dichtbij hen wilden zijn.  
 

U begrijpt dat het voor deze mensen spannende en onzekere tijden zijn en dat dit voor 

hen niet makkelijk is. Oekraïense mensen mogen hier verblijven vanwege het 

associatieverdrag tussen de Oekraïne en Europa; door dit verdrag hebben we als 

Europese landen onszelf verplicht tot zorg voor deze mensen. Dit betekent dat de 

ontheemden uit Oekraïne onder een soort van algemene zorgverzekering vallen vanuit 

de overheid. Daarnaast krijgen zijn een bedrag als leefgeld per persoon en een bedrag 

als woongeld per persoon. Het woongeld staan zij af voor de huur van het Anlopien en 

het betalen van de energiekosten, internet en andere zaken. Daarbij kunt u denken aan 

de aanpassingen van het Anlopien en ook het verbouwen van de toiletten om inpandig 

een douche te creëren. 
 

Oekraïense mensen mogen werken in Nederland, maar dan vervalt de tegemoetkoming 

van degene die werkt; wel behoudt deze persoon de algemene ziektekostenverzekering. 

In principe zijn de tegemoetkomingen, zeker voor een heel gezin, toereikend om redelijk 

van te kunnen leven, dit betekent dat zij gewoon hun eigen voedsel, kleding en andere 

zaken kunnen bekostigen en niet extra ondersteund hoeven te worden. 

De Oekraïners mogen in Nederland blijven zo lang de oorlog gaande is en daarna 

mogen ze nog twee maal drie maanden hier blijven, zoals voor de oorlog gebruikelijk 

was. Willen zij langer blijven, dan moeten zij hetzelfde traject bewandelen als de 

vluchtelingen die asiel aanvragen en komen ze in Ter Apel terecht. 

 

 

Opvang Oekraïners 



  

De Oekraïners in het Anlopien maar ook de Oekraïners in Nijeholtpade worden 

begeleid vanuit een commissie die zichzelf het ‘hulpgroepje’ noemt. Dit groepje 

verleent allerlei hand- en spandiensten. Zo zijn er vrijwilligers die met hen naar de 

tandarts gaan, of naar de bank of andere zaken met hen regelen.  

Weer anderen zijn bezig om bepaalde werkzaamheden uit te voeren aan de locaties 

waar zij verblijven. Ook willen ze wel eens van zich afpraten want het is natuurlijk een 

hele verdrietige toestand in Oekraïne maar ook de eigen situatie is aan de ene kant 

veilig maar biedt weinig perspectief.  
 

We werken m.b.t. de opvang van deze mensen ook samen met andere plaatsen en 

organiseren ook zo nu en dan gezamenlijke activiteiten. Natuurlijk is hun cultuur 

anders dan de onze en mensen die met hen omgaan merken dat ook. 
 

Daarbij is het ook goed om op te merken dat de mensen uit hele verschillende 

streken uit de Oekraïne kunnen komen en vanuit hele verschillende achtergronden; 

sommigen van onze Oekraïners wonen wel drie à vierhonderd kilometer uit elkaar. 

Natuurlijk is het belangrijk dat deze mensen zichzelf kunnen zijn en ook zelfstandig 

hun dingen kunnen doen. Het valt niet altijd mee om daarin de goede balans te 

vinden m.n. omdat ze de dingen wel eens anders doen dan wij. Ik heb het gevoel dat 

dit in onze dorpen toch wel heel erg goed gaat en ik merk ook dat zij zich hier prima 

thuis voelen en het is mooi dat we er zo kunnen zijn voor deze mensen in nood. 
 

Ik krijg nog wel eens vragen van mensen of we ook voor andere vluchtelingen wat 

kunnen doen omdat de opvang in Ter Apel van alle kanten misloopt. Een hele 

voorstelbare vraag maar er is één groot verschil en dat is het associatieverdrag; 

hierdoor hebben de Oekraïners bepaalde rechten die de andere vluchtelingen niet 

hebben. Daarbij moeten we ons ook realiseren dat de andere vluchtelingen 

permanent asiel aan willen vragen en de opvang van de Oekraïners altijd tijdelijk is. 

Zouden de Oekraïners hier ook permanent willen blijven, dan moeten zij zich ook in 

Ter Apel melden en moeten ze hetzelfde traject doorlopen. 
 

Een heel verhaal, maar ik hoop dat het gelukt is om een aantal vragen die er leven 

te beantwoorden. Mochten er toch nog vragen zijn, dan kunt u mij altijd mailen: 

dsdroogsma@gmail.com. 
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Filmavond  

Op vrijdagavond 14 oktober hebben we voor de basisschoolkinderen van 

groep 3 t/m 8 een filmavond georganiseerd. De eerst groep startte om 17:30 

uur met een spannende film. Zoals in een echte bioscoop was er in de pauze 

drinken met popcorn. Na de film was er voor de kinderen nog disco en was er 

gelegenheid om nog wat snoep, chips of drinken te kopen. De 2e groep, groep 

6 t/m 8 kreeg ook een spannende film voorgeschoteld. Ook hier was er in de 

pauze drinken met popcorn en na de film was er ruimschoots gelegenheid 

om te dansen op de beat van de muziek. Tegen het einde van de avond waren 

er nog 2 moeders die muziek herkenden van vervlogen tijden, binnenkwamen 

en nog een dansshow hebben weggegeven. Heel erg gezellig dus! Wij kijken 

terug op een geslaagde avond met een mooie opkomst.  
 

Ons volgende evenement zal de sinterklaasintocht zijn op 19 november om 

13:30 uur, wederom bij het IJsclub gebouw. Voor alle kinderen tot groep 5. Hier 

zullen we jullie nog aanvullend over informeren.  
 

I.v.m. vergrijzing van het huidige bestuur, bij deze een oproep aan (jonge) 

ouders om zich aan te melden als bestuurslid voor onze vereniging. 

 

`t Speulhoolt 
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De voetbalclub viert dit jaar het 60-jarig bestaan.  

Dit waren 60 jaren met hoogte- en dieptepunten.  

Zaterdag 22 oktober is hier de hele dag aandacht aan besteedt en overdag waren 

er zo’n 200 (jeugd)leden actief met allerhande spellen zoals voetvolley, voetbalgolf 

en pannatoernooien. ‘s Avonds was er een geslaagde feestelijke avond met een DJ.  

Op het moment van schrijven staat ons vlaggenschip bovenaan in de 2e klasse J 

van de zondag en dat is een ongekende presentatie voor zo’n dorpsclub. Toch 

staan er altijd veranderingen te wachten en daar moet je als club geregeld op 

reageren. De corona heeft ook bij verenigingen voor teamsport hard toegeslagen 

en heeft de weg naar individualistische sportbeoefening aangemoedigd. Hopelijk 

zoeken de sporters weer de gezelligheid van de teamsporten en vooral voor jeugd 

is het belangrijk voor de algemene ontwikkeling om samen je emoties te delen.  

Een ander punt waar de voetbalclub mee te maken heeft is de verschuiving van de 

zondag naar de zaterdag. De tendens is dat vooral de jeugd liever zaterdags 

voetbalt. Een groot probleem wat hierbij om de hoek komt kijken is dat we dan over 

te weinig velden beschikken. Voor het eerste elftal komt er over een paar jaar 

waarschijnlijk weekend voetbal dat betekent dat er dan meestal op zaterdag uit 

wordt gevoetbald. Het overgaan naar de zaterdagafdeling is voor het eerste 

elftal niet interessant omdat er dan weer in de 5e klasse gestart moet worden. 

Kortom er is altijd beweging bij een voetbalclub.  Als ik zo door de week en in het 

weekend bij de club kom zie ik hoe belangrijk de vereniging is voor ons dorp. 

Honderden mensen zijn daar actief en passief bezig. Vol verwondering sta ik te 

kijken als op woensdagavond, wanneer ik train met mijn teamgenoten, dat er dan 

in totaal zo’n 50 volwassenen lekker bezig zijn met dit populaire balspel. 

Dan zijn de jeugdleden al aan het douchen en omkleden. En dan heb ik het nog 

niet eens over de andere dagen van de week. Wil je ook graag wat beweging of 

vrijwilligerswerk doen bij deze bloeiende club meldt het dan even want het is 

een laagdrempelige club. Vooral voor nieuwe inwoners is het een sportieve en 

relatief gemakkelijke manier om je dorpsgenoten beter te leren kennen. Je 

kunt het altijd even proberen en natuurlijk zien we je ook graag bij onze 

thuiswedstrijden van het eerste elftal want dat is ook de moeite waard. Al met 

al hebben we nog genoeg uitdagingen binnen de vereniging en gaan we rustig, 

maar toch wel gedreven door naar ons volgende jubileum! 

Freddie 

 

60 jarig Jubileum! 



  

Velen hebben intussen een booster gehad en toch plopt corona weer flink op. 

Pas goed op uzelf en op anderen. Blijf thuis als u verkouden bent, want voordat 

u het weet steekt u ook een ander aan. Wat hadden bestuursleden Jaap en Albert 

op het Lindefestival er een mooie stand van gemaakt. En wat was het een 

gezellige en succesvolle dag. De zoute haring die nog net niet de stand opzwom, 

maar keurig lag te wachten tot wij hem ouderwets achterover konden happen. 

Wat een verwennerij! Dit zijn de leuke dingen zo met elkaar! En dit alles heeft een 

twintigtal nieuwe leden opgeleverd, daar doen we het voor! Op 5 oktober heeft 

een nieuwe activiteit het daglicht gezien. En nee, niet eenmalig. Het betrof de 

scootmobieltoertocht. Een tocht van ongeveer 25 kilometer lang, maar liefst 11 

scootmobielers deden mee. Het is bedoeld voor de gezelligheid van het met 

elkaar iets ondernemen. En inderdaad, het thema ‘Schijn een lichtje op mij’ is op 

deze groep zeker ook van toepassing, hier mag best wel eens een lichtje op 

schijnen. Het is een super geslaagde tour geworden en wordt zeker in het 

voorjaar weer opgepakt. Het is de bedoeling dat er volgend jaar meerdere 

tochten gaan plaatsvinden. 

 

U heeft het misschien gelezen of gehoord maar de OSW mocht het mooie bedrag 

van € 747,08 van Rabo Club Support ontvangen. Geweldig, zoveel mensen die 

onze vereniging een warm hart toedragen! Mocht u ook een stem op ons hebben 

uitgebracht: BEDANKT!!! 

 

De koffiemorgen bij Bruisss was weer uitermate geslaagd en de volgende staat 

alweer op 17 november gepland. De fietstocht richting Tjaarda was een prachtige 

tocht met 23 deelnemers. De volgende fietstochten zijn op 8 november en 13 

december is er de sinter-kerst-fietstocht waar ieder een klein cadeautje en 

gedicht meebrengt... Intussen heeft ook Twee Recht Twee Averecht voor de leden 

opgetreden. Een stijf uitverkocht huis, wellicht kunnen er de volgende keer wel 

een middag- en avondvoorstelling plaatsvinden. Ook heeft de bekende 

strafadvocaat Hans Anker op 8 november jl. een lezing gehouden voor veel leden 

van de OSW.De zwemmers kunnen gelukkig ook weer zwemmen en ook de leden 

van de Aquarobic doen hun oefeningen weer in het water. Intussen komen er 

steeds meer zwemmers bij, men vindt het heerlijk in het extra warme water. De 

Kunstgroep breidt ook gestaag uit, eenmaal in de twee maanden bezoekt men 

een museum of tentoonstelling. 

 

Op woensdagmiddag 23 november vertellen Wim en Thea Kuiper, wereldreizigers 

van formaat, reisverhalen over Nieuw-Zeeland, locatie Klijnstra, 14.00 uur. 

OSW 
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De reiscommissie heeft een mooie dagtocht geregeld en wel naar de 

kerstmarkt in Münster (D) op zaterdag 26 november. Münster, een prachtig 

stadje, waarop diverse pleinen mooie kerstkramen staan. Onderweg is er een 

koffiestop en aan het einde van de dag een 3-gangendiner. 

 

Dinsdagmiddag 6 december gaan we met leden naar museum ’t Kiekhuus in 

Wolvega. Even terug in de tijd, een middagje vol herinneringen! We krijgen 

daar een exclusieve rondleiding. Als u mee wilt, laat het weten! 

 

Op vrijdagmiddag 16 december vindt de kerstbijeenkomst plaats, inclusief een 

broodmaaltijd, m.m.v. Dubbelkwartet Sadwaande, locatie De Rank. 

 

Op woensdagmiddag 4 januari treden Griet Wiersma en Minze Dijksma op bij 

Klijnstra en op vrijdagavond 27 januari, ook bij Klijnstra, is er een lezing van 

Wim Daniëls, die bekend is van radio, tv en het schrijven van boeken. 

 

Er wordt ook alweer uitgekeken naar nieuwe activiteiten in het nieuwe jaar. In 

januari vinden er lessen verkeerseducatie plaats. Dit worden interactieve 

bijeenkomsten. Ja, bijeenkomsten. Want we verwachten dat veel leden gehoor 

gaan geven aan de uitnodiging om deel te nemen aan deze opfriscursus. 

Leden kunnen dan zelf verkeerssituaties naar voren brengen. Want weet u hoe 

het precies zit tegenover Frieslandia State in Wolvega als je vanuit de 

(trein)tunnel aan komt rijden en richting station wilt? Iedereen rijdt door, maar 

mag dat eigenlijk wel? 

 

Intussen zijn we nog op zoek naar een aantal lezers voor een op te richten 

vijfde leesgroep. De cursus Filosofie willen we ook graag in het nieuwe jaar 

opstarten, er zijn inmiddels 8 aanmeldingen. Er kan nog een aantal bij! 

Samen eten, intussen zijn er 3 stoelen gereserveerd aan tafel 2. Er zijn leden 

die het heel gezellig lijkt om met anderen aan tafel te eten en om de beurt eens 

voor elkaar te koken. Het hoeft echt niet ingewikkeld te zijn, de gezelligheid 

staat voorop! Wij organiseren dit niet, wel kunnen wij leden met elkaar in 

contact brengen. Ook wat voor u? Geef u dan op! 

 

Ik wens u, bij wat u ook doet, heel veel plezier en gezelligheid. En dat lichtje? 

Dat kunt u zelf ook zijn en daarmee straalt u ook naar anderen! 

 

Sjoukje Held, www.osw-wolvega.nl, sjoukjeheld@osw-wolvega.nl. 
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Schijn een lichtje op mij 

Daar moest ik toch wel even over nadenken. Ja, op onze toss-avonden doen we 

natuurlijk de lampen aan. Maar beter is om het om het meer figuurlijk te zien en dat 

hebben we op onze aftersummeravond gedaan. Als onderbreking van onze gezellige 

toss-avonden hebben we een ‘aftersummeravond’ georganiseerd. Wie meedeed kon de 

titel KONING en KONINGIN van de HOOLTTUUN verdienen. En wie wil dat nou niet? 

Wekenlang wordt daar over gepraat en velen gaan extra naar de baan om te proberen 

hun techniek nog te verfijnen. Uiteindelijk komt het erop aan wat je onder hoge 

spanning kunt laten zien. Bij de dames lukte dat deze keer het best bij Annemiek Kremer 

en bij de heren was Hilbrand Nijholt nipt de sterkste. Yvonne Holwerda werd 

schaduwkoningin en Pien de Vries prinses van de avond. Nick Maatman greep net 

naast de koninklijke titel en Bram van Schagen eindigde als derde. Het was nog lang 

gezellig in het overvolle Tuunhuus.  
 

De najaarscompetitie van ons mixteam is inmiddels ook afgesloten met een eervolle 

derde plaats. Winny van Ekeris, Yvonne Holwerda, Annemiek Kremer, Bram van 

Schagen, Jacob Jan Luth en (alweer) Hilbrand Nijholt, op hen laten we ook even een 

extra lichtje schijnen. 
 

Is het tennisseizoen hiermee dan afgesloten? Welnee, wij spelen de hele winter gewoon 

door op onze prachtige kunstgrasbanen. 
 

Met sportieve groet, 

Bouke Kleefstra, bestuur TV in et Hoolt 

Tennisvereniging In et Hoolt 

De donkere dagen zijn inmiddels alweer een feit. Bij het Hummelhûs betekent dit in de 

ochtend binnenkomen op de groep waar de schermerlampjes aan staan en we de dag 

in de het schemer beginnen.  Een heerlijke tijd waarin we genieten van het herfstige weer 

en de dagen voordat de drukke decembermaand zich weer aandient. We gaan misschien 

wel iets minder lang naar buiten en hebben daardoor meer tijd om weer prachtige 

knutsels te gaan maken met de kinderen. Zo beginnen we eind oktober met het maken 

van een lampion met de kinderen om op 11 november traditiegetrouw langs de deuren 

te gaan. Ook bij het Hummelhûs gaan de kindjes langs de deuren. Dit doen we dan wel 

overdag maar dat mag de pret niet drukken. We oefenen een aantal liedjes en gaan dan 

op het terrein van het Hummelhûs opzoek naar een deur die misschien wel open gaat. 

De deur van de Familie Tel gaat eigenlijk altijd wel open. En ook de deur van de collega’s 

die op kantoor zitten. Ook zij genieten van deze dagen, even een pauze van het werk om 

naar de kinderen en hun liedjes te luisteren. Samen maken we er een gezellig tijd van 

met hopelijk vele kleine lichtjes in het donker! 
 

Liefs van ’t Hummelhûs 

 

‘t Hummelhûs 

https://pbs.twimg.com/profile_images/3443662936/c771668fcc2a8796f2c63c9db9cf3a99.jpeg
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Biljartclub Olidnija 

Biljartclub Olidnija te Oldeholtpade is opgericht in 1954.  

De naam is ontstaan uit de namen van de dorpen Olde- en Nijeholtpade en Ter 

Idzard. Het thuishonk is Café De Rustende Jager in Oldeholtpade en de spelende 

leden komen tijdens het lopende seizoen op de donderdagavond bijeen om te 

biljarten. Het seizoen begint eind augustus van elk jaar met een competitie- 

vergadering. Vervolgens gaat de onderlinge competitie starten in de loop van 

september. Begin december hebben we dan even pauze, om dan een driebanden-

toernooi te houden. Medio januari gaan we dan weer verder met de onderlinge 

competitie. Deze eindigt meestal begin april en dan volgt er nog een 4-ballentoernooi. 
 

Het ledenbestand van Olidnija bestaat voor tweederde uit inwoners van 

Oldeholtpade en voor eenderde uit inwoners van de omliggende dorpen. 

Ook hebben we een team dat uitkomt in de regiocompetitie Noordwolde e.o. 

Geïnteresseerden kunnen zich melden bij De Rustende Jager (Marcel Kasmarek) 

of bij het secretariaat, waarvan het e-mailadres r.j.vanbeek@home.nl is. 
 

Hij scheen een lichtje op ons..  

We reden met vijf man terug vanuit Noordwolde naar huis. Zoals het hele seizoen 

hadden we maar matig gespeeld, verloren met vier tegen zes. Nog één thuiswedstrijd 

en het seizoen was ten einde, we bungelden in een poule van elf onderin bij de laatste 

vier. Al met al hadden we geen best seizoen gedraaid. ‘Als je gemiddeld zes van de 

tien punten haalt per wedstrijd, dan draai je mee in de top van de competitie’, zei 

onze caféhouder altijd. Dit seizoen dus niet. Die zomer, tussen twee seizoenen in, 

raakte onze caféhouder, Yske, uit de tijd. Onze beste man was niet meer. Die zal 

worden gemist, dacht iedereen. In september begon het nieuwe seizoen. Vol goede 

moed, nu met vier vasten en vijf reserves gingen we aan de bak. Thuiswedstrijden op 

maandag in De Rustende Jager met de dochters van Yske als gastvrouwen en 

uitwedstrijden op de avonden dat die ploegen hun wedstrijden speelden. Met vijf man 

spelen betekende dat we vaak laat terugkwamen van die uitwedstrijden. De laatste 

partij begon vaak pas na middernacht. Dat was wel zwaar, vooral voor de mensen die 

de volgende dag weer moesten werken. Halverwege de competitie stonden we in de 

top drie. Eén van ons begon zijn gedachten te uiten: ‘Zou Yske ons willen laten 

winnen?’. In januari haalden we in vier wedstrijden slechts zestien punten, maar onze 

concurrentie deed ook zoiets en we bleven toch nog derde staan. In februari haalden 

we zowaar negenentwintig punten. We stegen naar plek één met één punt voor de 

tweede. ‘De geest van Yske is met ons’, zei onze mijmerende man. De laatste vier 

wedstrijdronden zouden de uiteindelijke eindstand bepalen. Die drie weken in maart 

en één in april hebben we in een soort roes gespeeld. We haalden zesentwintig 

punten en bleven eerste met een verschil van vijf punten op de nummer twee. Na vele 

jaren eindelijk weer eens kampioen en dat met de geest van Yske boven ons. 
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Zoals u wellicht heeft gehoord heeft mijn voorganger Hinke Heida  

voor de zomervakantie afscheid genomen van De Striepe en werkt zij  

nu als directeur op een basisschool in Gorredijk. In augustus heb ik het stokje van 

haar overgenomen. Inmiddels een aantal weken werkzaam kan ik zeggen dat ik me 

ontzettend welkom voel op de school. Een sterk onderwijsteam, prachtige 

leerlingen, betrokken ouders/verzorgers en een geweldige omgeving. Ik tref het 

maar! Samen met het team zal ik ervoor zorgen dat er vanuit De Striepe een 

bijdrage wordt geleverd aan de Holenpathe. Bent u nieuwsgierig geworden naar 

onze school en wilt u graag eens kennis komen maken? Neem gerust contact met 

ons op, u bent van harte welkom!  
 

Vlak voor de herfstvakantie hebben wij het thema van de Kinderboekenweek ‘GiGa 

Groen!’ afgesloten. De school was door de versiercommissie geheel in stijl 

omgetoverd. Inmiddels is men bezig met de voorbereidingen om de school in 

herfstsferen aan te kleden. Wij zijn blij met de inzet en ondersteuning van ouders 

en verzorgers. Samen met hen maken wij de school! Tijdens de finale van de 

voorleeswedstrijd bleek dat Josefien dit jaar de allerbeste was (het was een hele 

kluif voor de juryleden, want wat waren alle deelnemers goed). Josefien gaat onze 

school vertegenwoordigen tijdens de gemeentelijke voorrondes in het voorjaar van 

2023. Deze zullen plaatsvinden in de bibliotheek van Wolvega. Tijdens de ateliers op 

vrijdagmiddag wordt op dit moment gewerkt aan het maken van de lampion.  

Op 11 november zullen wij weer langs de deuren gaan. Traditiegetrouw lopen wij 

niet alleen voor wat lekkers, maar ook voor een goed doel. Dit jaar hebben de 

leerlingen besloten dat de opbrengst gaat naar Stichting Dierenlot. Wij hopen op 

een prachtige opbrengst! Hieronder een bijdrage van groep 1.  

Hartelijke groet, ook namens het team van OBS De Striepe, 

Ingrid Bruinenberg 

 
Nieuws uit groep 1 

Dit jaar zijn hebben we een groep 1 en 2 apart. Groep 1 heeft  

op dit moment 20 leerlingen en na de herfstvakantie komen 

daar nog een paar leerlingen bij.  
 

We beginnen de dag met lekker buiten spelen, zolang het droog is. Al spelend 

bewegen kinderen zich op een natuurlijke manier. Ze zoeken hun eigen grenzen op 

en ontwikkelen diverse vaardigheden op fysiek gebied. Op maandag en donderdag 

gymmen we in de gymzaal om er diverse vormen van klimmen/ klauteren/ zwaaien/ 

rollen aan toe te voegen. Het buitenspelen leent zich ook uitstekend voor het 

ontwikkelen van je sociale vaardigheden. Kun je delen, kun je samen spelen, kun je 

zelf een oplossing vinden voor de problemen die je tegenkomt? Wij als juffen spelen 

daar een begeleidende rol in.  

 

 

 

  

Nieuws van OBS de Striepe 
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Om half 10 gaan we naar binnen en gaan we eerst wat drinken en ons fruit eten. We 

krijgen op dit moment drie keer per week gratis schoolfruit. Door de stagiaires wordt 

het in stukjes gesneden zodat elk kind lekker kan pakken wat het lust. Het kind mag 

ook zelf fruit meenemen, maar we stimuleren dat elk kind in ieder geval 1 stukje proeft 

en eet. Vaak hebben we appel/ peer/ wortel, maar soms is er ook mango, ananas of 

tomaat.  
 

Tijdens het fruit eten kijken de kinderen naar een filmpje van  

Sesamstraat of Koekeloere. Dit filmpje sluit dan weer aan bij het  

thema waar we over werken. Na de dagritmes (welkomstliedje met  

de dagen van de week) en even kijken wie er allemaal zijn,  

beginnen wij met het voorlezen van een verhaal, of een andere taalactiviteit.  Zo 

wordt de woordenschat uitgebreid en kunnen er onderdelen van het voorbereidend 

rekenen aan bod komen. Wat zie je op het 1e plaatje, wijs het 3e plaatje eens aan, wat 

kun je daar mee doen, gebruik het in een zinnetje, enz.  
 

We zijn dit schooljaar begonnen met de Gouden Weken en  

daarna zijn we verder gegaan het thema Gi-Ga-Groen. Diverse  

boeken staan in de bibliotheekkast waaruit we kunnen kiezen.  

En er worden prachtige knutselwerkjes gemaakt door alle kinderen.  
 

Op het digibord zijn er de verschillende mogelijkheden weergegeven die we elke dag 

kunnen kiezen, bijvoorbeeld kleien, winkelhoek, lego, kralenplank, 't Huus (een 

heerlijke speelplek waarin het dagelijkse leven kan worden nagespeeld). In deze 

werkles worden meestal knutselwerkjes gemaakt waarin ook weer diverse 

vaardigheden van de kinderen aan bod komen of geleerd worden. Denk aan 

scheuren van papier, vasthouden van een schaar/ potlood.  We hebben al een egel 

gekleurd en er stekels op geplakt en een herfstblad geschilderd. Met wasco kleurden 

we een kleurplaat van de herfst en vertelden wat we op die kleurplaat zagen.  

Tussen de middag eten we ons brood op en drinken de beker leeg in de  

kring. Tot de herfstvakantie hebben we ook nog 3 muzieklessen gehad van  

meester Wilfred. Daar zongen we liedjes en klapten ritmes. Het liedje ging  

over een mug en ook over een dikke olifant. Meester Wilfred had ook  

allemaal instrumenten mee waar we muziek mee gemaakt hebben.  
 

Op moment van schrijven zijn we bezig met een St. Maarten Lampion  

waar we op 11 november mee gaan lopen. Wij waarderen het zeer dat onze ouderraad 

dit voor de kinderen van Oldeholtpade, Ter Idzard, Nije- en Oldeholtwolde 

organiseert. Dit was het nieuws uit groep 1 van Obs de Striepe.  

Groetjes van Juf Anja (ma/do/vr) en juf Titia (di/woe). 
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Boekpresentatie 

  

Zaterdag 3 december van 16.00 uur tot 18.00 uur is bij “De Rustende Jager” de 

boekpresentatie van “Oldeholtpade in vroegere tijden verteld door inwoners 

van nu”. Dat zal onder leiding van Freddie de Vries plaatsvinden. Rond 16.00 

uur zal Anita Exterkate wat vertellen over het boek en het eerste exemplaar 

uitreiken. Daarna is het een informeel samenzijn, waar u uw bestelde  

boek(en) kan ophalen en betalen. Er zijn meer  

boeken besteld dan er zijn gereserveerd, dus  

u kunt ook gewoon komen om een boek te  

kopen. De prijs is €17,75 en er kan worden 

gepind. Desgewenst kan Anita het boek  

signeren. De “vertellers” en sponsoren  

krijgen een consumptie. Voor de andere  

bezoekers zijn de consumpties voor eigen  

gebruik. We hopen op een gezellige  

dorpsmiddag vol oude verhalen en  

herinneringen aan het Hooltpae van toen! 
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Wie komt ons helpen? 

Voor de VVV-jeugd zijn wij op zoek naar versterking. Elk jaar tijdens het 

dorpsfeest organiseren wij op vrijdagmiddag een activiteit voor de 

basisschoolkinderen van de Striepe en op zaterdagmorgen voor alle 

kinderen in/rond Oldeholtpade. Daarvoor komen we een aantal keren bij 

elkaar en splitsen we ons in 2 of 3 werkgroepen, die dan de 

verantwoordelijkheid hebben over de te organiseren activiteit. 
 

Lijkt het je leuk om ons te versterken of wil je eerst nog wat meer informatie, 

dan kun je dat bij een van ons aangeven. Hopelijk tot Ziens! 

Anja Visser, Gerrit Nijholt, Jessica Hoekstra, Saskia Hogeling, 

en Astrid Stelma. Astrid-75@live.nl of 06 46405523 

 

Jeugd VVV 

mailto:Astrid-75@live.nl


Energietransitie en Duurzaamheid 
Een “lekker warme” volle zaal 

Dat inmiddels iedereen begrijpt dat het gebruiken van energie iets is wat ons allemaal 

raakt, werd duidelijk op onze bijeenkomst van 6 oktober jongstleden. Om kwart voor 

acht leek het nog rustig in “De Rustende Jager”. Een kwartier later moesten stoelen 

worden bijgehaald om iedereen een plaats te geven. Ruim 70 mensen toonden interesse 

en hoopten op een leerzame avond en een paar nuttige tips. Uit de reacties lijken we 

daarin als werkgroep ruimschoots geslaagd. De meeste aanwezigen gingen huiswaarts 

met tips om direct geld te besparen en/ of om in de (nabije) toekomst de juiste 

investeringen te doen. (foto’s avond, zie bijlage). 

Deelnemers konden zich o.a. opgeven voor een gratis warmtescan, gezamenlijke 

inkoop of het ontvangen van de presentatie. En dat hebben we geweten. Bij ruim 35 

gezinnen gaan vrijwilligers van de werkgroep in de maanden november-januari langs 

met een warmtecamera om te kijken waar eventuele lekkages zitten bij o.a. ramen, 

deuren en muren.  
 

We zijn nog op zoek naar mensen die ons hiermee willen helpen. Ben jij een beetje 

technisch onderlegd en heb je affiniteit met duurzaamheid c.q. milieu, dan ben je van 

harte welkom bij onze werkgroep. Stuur dan een e-mail naar info@et-oldeholtpade.nl. 

Je zit dan dichtbij het vuur en dat kan, gezien de winterperiode die eraan komt, zeker 

geen kwaad. 
 

Voor nu wil ik mijn collega’s van de werkgroep, Sipke Lantinga, Chris van Put, Harry Bos, 

Hillebrand Diever en van gemeente Weststellingwerf Jitske Tuimaka, Heleen Talman en 

Jan Kracht hartelijk danken voor hun inzet om van genoemde avond een succes te 

maken! 
 

Monique van den Boogaard 

Vrijwilliger werkgroep ‘Energietransitie en Duurzaamheid’ Oldeholtpade 
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Inventarisatie woonwensen Oldeholtpade 
Onder auspiciën van Plaatselijk Belang is de werkgroep Wonen  

bezig om de mogelijkheden en wensen van nieuwbouw in ons dorp  

te inventariseren. De gemeente Weststellingwerf heeft aangegeven dat  

er de komende jaren ruimte zal zijn om in alle kleinere dorpen dan Wolvega en 

Noordwolde te kunnen bouwen. In ons dorp Oldeholtpade is het belangrijk om te 

onderzoeken welke behoefte er is om bijvoorbeeld starterswoningen te bouwen voor 

jongeren die in het eigen dorp zouden willen blijven wonen. Maar ook om te 

onderzoeken of er ouderen zijn die liever op zichzelf blijven wonen maar daarvoor op 

zoek zijn naar mogelijkheden in het eigen dorp in bijvoorbeeld een aangepaste woning 

waarin dit dan mogelijk is. We richten ons voornamelijk op deze twee doelgroepen om 

nieuwbouw te realiseren, waardoor er ook doorstroming mogelijk kan zijn in ons dorp. 
 

De werkgroep Wonen heeft als opdracht om naast het zoeken van locaties eveneens te 

inventariseren of de behoefte daadwerkelijk aanwezig is om in het eigen dorp te 

kunnen blijven wonen of terug te keren om zodoende dit naar de gemeente te kunnen 

onderbouwen. In de laatstgehouden enquête t.b.v. de dorpsvisie kwam dit al in beeld. 

Nu willen we in navolging van deze conclusie meer feitelijke onderbouwing kunnen 

aanbieden aan de gemeente d.m.v. een gerichte vraagstelling aan de twee genoemde 

doelgroepen jongeren en ouderen. Inmiddels hebben we de inventarisatie naar 

geschikte locaties afgerond en er bestaat een mogelijkheid om grond aan te kopen 

waardoor woningbouw tot een realistische optie behoort.  
 

De vraagstelling is dan ook: Heb jij of heeft u op termijn, van 5 tot 10 jaar, plannen om 

de huidige woonsituatie aan te passen en daarbij een voorkeur om dit in de eigen 

woonomgeving te kunnen realiseren door: 

Mogelijkheid 1: Nieuwbouw van starterswoningen voor jongeren. 

Mogelijkheid 2: Nieuwbouw van leeftijdsbestendige woningen voor ouderen. 
 

Aanmelden voor een hierboven genoemde mogelijkheid is geheel vrijblijvend en zal 

alleen worden gebruikt ter onderbouwing van de woonwensen in ons dorp. Ook kan er 

geen enkel recht worden ontleend door de persoon die deze aanmelding heeft gedaan. 

Hiervoor kunt u een mail sturen naar: wonenolpae@gmail.com of gebruik te maken van 

het formulier in deze editie van Holenpathe. In het formulier wordt nader ingegaan op 

mogelijke wensen waardoor we een beter beeld krijgen van de gewenste woonvormen. 
 

Alle gegevens zullen vertrouwelijk worden behandeld. Heeft u vragen, neem dan 

contact op met een lid van de werkgroep: Henk Lugtenberg, tel: 06-22078022 of  

Hans Visser, tel: 06-15822555. 
 

Op basis van uw aanmelding wordt u persoonlijk periodiek op de hoogte gehouden 

van de voortgang van de werkgroep Wonen. Naar mate de plannen meer concreet 

worden zal ook een informatieavond worden gehouden. 

Aanmelden kan tot 15 december 2022 
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Interview redactielid 

Mijn naam is Alie Nijholt. Ik ben getrouwd met Gerrit Nijholt. In 2007 zijn wij samen aan 

de Hoofdweg 152 komen wonen; waar wij wonen met heel veel plezier. Eind 2017 

mochten wij, na jaren wachten, eindelijk onze dochter Diana uit Colombia op gaan 

halen. Onze kat Amigo heeft ook een warm plekje bij ons en konijn Rosa. 

In het dagelijkse leven ben ik werkzaam bij drogisterij Holland and Barrett in 

Steenwijk; voor velen misschien bekender als De Tuinen. Een drogisterij op natuurlijke 

basis. Hiervoor heb ik een opleiding gevolgd van Holland and Barrett zelf. En ook 

heb ik mijn drogisterijdiploma daar behaald. Ik werk nu als 1e verkoopster. Voor de 

komst van Diana werkte ik daar als filiaalmanager. Maar om meer tijd en aandacht 

aan haar te geven heb ik een stapje teruggedaan. Velen zullen mij kennen van de 

Schlecker uit Wolvega, waar ik meer dan 16 jaar heb gewerkt. Naast mijn werk mag ik 

graag wandelen. Maar ik vind het ook heerlijk om in en om huis te rommelen. Een oud 

kastje, stoel of vaas, enz. te pimpen. Lekker een oude broek aan en klodderen maar. 

Breien of haken is niets voor mij. De prachtige omgeving om ons heen is ook mooi om 

te bekijken vanuit onze rode VW Kever Cabriolet. Hier zijn al vele kilometers mee 

gemaakt. Ook waren Gerrit en ik samen altijd veel op pad op de motor. Na jaren 

achterop te hebben gezeten heb ik nu ook zelf mijn motorrijbewijs. Maar dat is best 

nog lastig om daar tijd voor vrij te maken. 

 

Mijn werk als redactielid: 

Ik weet nog dat ik gereageerd heb op een oproepje in de Holenpathe. Dat zal zo`n 10 

jaar geleden zijn. Door een keer mee te draaien met een vergadering, ben ik niet meer 

weggegaan. Wat ook al Gerlinda schreef in het vorige krantje, De Holenpathe heeft 

een verbindende rol binnen Oldeholtpade. Bewoners blijven op de hoogte van het 

wel en wee van de verschillende buurten en verenigingen en andere activiteiten in 

het dorp. Lid zijn van de redactie is leuk maar ook gezellig om met elkaar een krant 

de maken. Eenieder heeft zo zijn eigen inbreng waar hij/zij goed in is. Je hoort en 

leest veel tijdens de vergaderingen. Waar het mij het in het begin vooral om te doen 

was; het dorp en de bewoners beter leren kennen. 

 

Zo zijn er ‘doeners’ en schrijvers. Ik ben een van de doeners. Momenteel loopt het 

zeer ‘gesmeerd’. Iedereen weet wat zijn/haar taak is en zodra de kopijdatum weer in 

zicht komt, gaat eenieder weer aan de slag. 

 

Ik ben begonnen als notulist en met andere kleine taakjes. Zo vond ik het heel 

leerzaam om op vrijdagavond bij Anneke te zitten en de puntjes op de i te zetten, 

zoals we dat noemden. De krant indelen en hier en daar een zin of woord verbeteren. 

Foto’s uitzoeken en we eindigden de avond met een wijntje. Nadat Anneke is gestopt 

met de lay-out, heb ik dat overgenomen. Samen met Sonja hebben wij nu de 

verantwoordelijkheid voor de lay-out. 
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Mijn taak is kopij/foto’s verzamelen en een globale indeling 

maken voor de vergadering, zodat na alle besproken punten 

er een nieuwe krant op tafel komt. De notulen doe ik ook weer 

na de nieuwe takenverdeling. Dit alles doen wij naast ons 

werk en gezin en andere activiteiten. Alle handen maken licht 

werk. Dus lijkt het je leuk en/of gezellig om de redactie te 

komen versterken, spreek een van de redactieleden aan of 

mail naar holenpathe@gmail.com.  

Dit geeft ook weer nieuwe ideeën of werkwijzen.  

 

Groetjes Alie 

 

 

 Prikbord 

Te Koop, Fietsendrager 

Zo goed als nieuw, geheel compleet 

Geschikt voor 2 fietsen 

Merk: Thule, Type:  E4-26R-030330 

Henk en Mien Bos, Hoofdweg 60 

 

Adverteerders 

Wilt u adverteren in de dorpskrant? Mail naar holenpathe@gmail.com 

 

Oud papier 

Graag het oud papier verzamelen op de clusterplaatsen van de 
containers!  
Wetenswaardigheden 

-Wim en Maria Kemper blijven, het aanspreekpunt voor brandhout en 
aanmaakhoutjes gemaakt door Albert, hun arbeidsbeperkte ex-
werknemer. Deze zijn te bestellen op telnr. 688374. 

-Baby geboren? Bij familie Mulder aan de Hoofdweg 157 zijn ooievaars te 
leen! Voor gebruik binnen Oldeholtpade is dit gratis, buiten Oldeholtpade 
vragen we een kleine vergoeding. Tel: 688225 
Heeft u nog poppen over? Dan ontvangen wij deze graag. De poppen 
verdwijnen nog wel eens namelijk. 

-Bernadette van de Tuin is haar gouden armband verloren, waarschijnlijk 
op 17 september. Ze wil haar armband heel graag terug, er is een beloning 
voor de eerlijke vinder! Mocht je de armband hebben gevonden, stuur dan 
even een mailtje naar: vandetuin1@solcon.nl 

mailto:holenpathe@gmail.com
mailto:holenpathe@gmail.c
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Het jaar 1970. Met familie zomervakantie vieren in Valkenburg. 

Nog nooit zo’n verre eindbestemming gehad. Ik werd met mijn moeder en zus opgehaald 

door mijn oom in zijn auto, die ons vervolgens naar zijn woonplaats Zevenaar 

halverwege het land bracht, waar mijn tante, nichtje en neefje al naar onze komst 

uitkeken. Vanuit Zevenaar moest de groep de volgende dag gesplitst worden. Met zeven 

personen in de auto van mijn oom naar Valkenburg rijden, was niet meer haalbaar. De 

kinderen werden te groot....  

Vroeger stapten we met gemak met z’n achten in zijn Volkswagen Kever om dagtochtjes 

te maken. Dat was wel een beetje passen en meten maar de ‘kattenbak’ achter in de auto 

bracht toen nog uitkomst. De kleinste kinderen mochten hierin. Met de benen languit 

zittend en het hoofd een beetje schuin, bracht de Kever ons overal naar toe. Ik heb wat 

afgezwaaid naar de automobilisten achter ons op de weg. Over de veiligheid zullen we 

het maar niet hebben. Toen kon dit nog. 

 

Afijn, de volgende dag vertrokken mijn zus, nichtje en ik dus met de trein richting 

Valkenburg. De rest reisde af met de auto. Eenmaal aangekomen in Valkenburg zouden 

wij dan weer met elkaar herenigd worden. Voor mij best spannend want het was de eerste 

keer dat ik zo’n lange reis met de trein zou maken en we moesten ook nog eens een paar 

keer overstappen, al weet ik niet meer precies in welke plaatsen dit moet zijn geweest. De 

reis verliep voorspoedig en het werd een fantastische vakantieweek met familie in een 

pension. Het samenzijn voelde fijn en we genoten natuurlijk van het prachtige Limburgse 

heuvellandschap en van de aardige mensen. Noorderlingen en zuiderlingen passen 

prima bij elkaar. Bezoekjes aan de mergelgrotten, een oude niet meer gebruikte mijn, de 

kasteelruïne en de Fluweelengrot mochten natuurlijk niet ontbreken. Spannende 

verhalen en heel leerzaam. Dat de gids halverwege de route in de Fluweelengrot het licht 

uitdeed om aan de groep te laten zien hoe aardedonker het in werkelijkheid was, heb ik 

hem nooit in dank afgenomen. Hij kondigde het niet eens aan en pats boem daar ging 

het licht uit. Vreselijk! Ik was totaal in paniek. Hartslag in mijn keel... 

Had er op dat moment maar iemand een lichtje op mij kunnen schijnen. 

 

Gelukkig kan ik er nog steeds smakelijk om lachen en heeft het geen angst voor het 

duister bij mij achtergelaten. 

Ria 
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Agenda 

Staat genoteerd  Planning 

18-11-2022 Voorverkoop Rocknight   Rustende Jager, 19:00 – 20:00 uur 

18-11-2022 Ledenvergadering V.V.V.   Rustende Jager, 20:00 uur 

19-11-2022 Intocht Sinterklaas   IJsclubgebouw, 13:30 uur 

24+25-11-2022 Verkoopdagen Kemper   Bouwbedrijf Kemper 

26-11-2022 Rocknight    Rustende Jager 

28-11-2022 Oud papieractie ‘de Striepe’  Vanaf 18:00 uur 

03-12-2022 Boekpresentatie    Rustende Jager, 16:00 – 18:00 uur 

16-12-2022 Kerstconcert Vocalinde   Stephanuskerk, 20:00 uur 

07-01-2023 Inleveren Kopij    Thema: IJskoud! 

09-01-2023 Oud papieractie “de Striepe”  Vanaf 18:00 uur 

14-01-2023 Cultuur in Ter Idzard   Bonifatiuskerk, 20:00 uur 

Holenpathe 

Is het informatieblad voor de inwoners van Oldeholtpade en wordt uitgegeven door 

een werkgroep, onder auspiciën van Plaatselijk Belang Oldeholtpade. De redactie 

behoudt zich het recht voor de aangeleverde kopij te corrigeren, in te korten of 

eventueel te weigeren. Ook kan het voor komen dat een artikel in een latere uitgave 

geplaatst wordt. Anoniem aangeleverde teksten worden niet geplaatst.  

 Medewerkenden:  Gerlinda Delfsma Ria Haasdijk 

   Albertje Meijerink Richard van Hoogwaarden 

Lay-out:   Sonja Deli-Mulder & Alie Nijholt 

Foto’s voorpagina: Leny Salverda 

Bezorger:  Jan de Boer 

Drukwerk:  Copyshop Wolvega 

Redactieadres:  Hoofdweg 152  e-mail: holenpathe@gmail.com 

Banknr. Dorpskrant: NL55 RABO 0371.987.954 t.n.v. Plaatselijk belang 

Oldeholtpade ovv. Werkgroep 

dorpskrant 

 

mailto:holenpathe@gmail.com
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